



Protokoll styremøte 2025.10.25

Styremøte i NJFF Vestfold, mandag **20.10.25, kl. 18.00-21.00, Pukkestad Gård Sandefjord**

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no

Til stede: Runar Dalen, Ove Lerseen, Mari Galåen, Ida Robak, Jan Thore Nalum, Trygve Sivertsen, Christin Andressen, Marie Wæraas.

Gjest: Hege Sorkness (leder regionsekretærene).

Forfall: Jan Tore Tveiten

Referent: Øystein Cock Rønning

Økonomisk status pr 15.10.25: Driftskonto: Kr. 366 014,13 Sparekonto: Kr. 1 790 887,86

Sak nr.		Ansvarlig for oppfølging/ gjennomføring
48/25	Gjennomgang av forrige protokoll: 44/25 Samling for jaktkontakter, tas opp i egen sak under 45/25 Friluftslivets dag, Ove orienterer under. 46/25 Tillitsvalgtsamling 2026, ingen ny utvikling. Vi etterspør info fra de andre regionlagene? Vedtak: Orienteringer tas til etterretning	Alle
49/25	Økonomisk gjennomgang: Økonomisk gjennomgang av aug-sept. Sakspapirer fra regnskapsfører sendes ut i egen mail. Alt innenfor normalen for denne tiden av året. Ingen nye utgifter, ingen store endringer. Vedtak: Orientering tas til etterretning	Kasserer
50/25	Orienteringssaker: • Terminlister • Introjaktene • Minkprosjektet • Bytte av bank • El-fiske kurs og ny samling for fiskekontakter. • Friluftslivets dag Ca 1000 besøkende. Vi stilte med tre mann, og snakket med mange. Ønske om at vi også bidrar med aktiviteter. • Aktuelt fra regionleder- og RS møte Presentasjon av opplegg med Jakt- og Fiskepodden, sendes ut til styret. Vedtak: Orienteringer tas til etterretning.	Øystein Øystein Øystein Øystein Jan Tore (Øystein) Ove Trygve

51/25	Samling for lokallagsledere og nestledere. Styret har etter årsmøtet forpliktet seg til å arrangere diverse samlinger, bl.a samlinger for lokallagsledere og nestledere, der de gis anledning på et uformelt grunnlag, å finne sammen til felles satsinger og videreutviklinger. Styret bør sette opp en dato og sted for en slik samling innen utgangen av året 2025, samt foreslå et tema som kan danne utgangspunktet for videre samtaler og diskusjoner under samlingen. Samlingen bør være på kveldstid (18-21) på en hverdag, med møtested et sted ca midt i fylket, med servering av en enkel middag. Borre JFF har tilbudt seg å være vert for et slikt møte. Bør være en uttalt målsetting med slike møter. Mulige tema kan være; NJFF,s visjon: Jakt og fiskeglede til alle, alltid. Vedtak: Styret tar kontakt med Borre JFF for å finne en aktuell dato i desember for en samling for ledere og nestledere, der hensikten vil være å bli bedre kjent, samt finne felles satsingsområder og samarbeidsprosjekter. Tema; NJFFs visjon, og handlingsprogrammet. Vi stiller med leder og nestleder, Trygve og Ove.	Trygve
52/25	Aktiviteter 2026 Det er på tide å begynne planleggingen av neste års aktiviteter, og styrets kontakter bør allerede nå luften sine ideer til neste år videreføringer og nysatsinger. Alle kontaktene forbereder en gjennomgang av sine tanker og ideer til neste år, og diskuterer disse med resten av styret. Basert på tilbakemeldinger, er det naturlig at hele styret ser på konkrete budsjett forslag fra hver enkelt kontakt til neste styremøte i november. Vedtak: Hele saken flyttes til neste styremøte pga tidspress i dette møtet.	Alle
53/25	Friluftsvileleder i Vestfold Ett av punktene styret er gitt i mandat av årsmøtet å vurdere i denne saken er eventuell kontorplassering. Vi har tidligere sett på hva Fylkeskommunen sier om behovet og mulighetene for finansiering. Det er i utgangspunktet naturlig at en eventuell friluftsvileleder plasseres i kontorlandskap med regionsekretær. Dette av både praktiske og psykososiale hensyn. For regionsekretæren, er kontorplassering et forhold som vurderes av ham og arbeidsgiver, i dette tilfelle administrativ leder i forbundet. Kontorplassering i Vestfold er lagt til Stavern, og en eventuell friluftsvileleder, bør derfor plasseres på samme sted. Kontorer i Stavern er rimelige, men mangelfulle. Kontoret i Stavern har muligens flere rom til utleie. Ved en økning	Alle

	av ansatte, bør det i tillegg til et ekstra kontorrom, legges til rette for et felles areal (kjøkken/møterom). Vi legger derfor til grunn at en friluftsvileders kontorplassering i Stavern, vil øke utgiftene med rundt tre ganger dagens utgifter. I dag er utgiftene ca 36 000,- i året pluss strøm. Vi legger dette til grunn ved en helhetsvurdering av økonomi/finansiering. Til neste styremøte ser vi på arbeidsoppgaver og arbeidsgiveransvaret. Vedtak: Vurderinger rundt kontorplassering av eventuell friluftsvileder, legges sammen med en helhetsvurdering av spørsmålene gitt i mandat av årsmøte til neste årsmøte i mars 2026.	
54/25	Bytte styremøtedato i nov? Styremøte i november er satt opp til man 24.nov. I mellomtiden er det satt opp ansattsamling for regionsekretærene uka før (tir-tor), dette kolliderer med en planlagt jaktreise for regionsekretæren fra tor kveld. Reisen er derfor utsatt til fredag, med ønsket retur på mandag. Styremøtene i nov og des, kommer med veldig kort mellomrom (des = 8.), det kan derfor være en fordel å fremskynde november styremøte med en uke, til 17.nov, så sant det passer for et flertall i styret? Vedtak: Styremøte i november fremskyndes med en uke til mandag 17.nov.	Øystein
55/25	Profilering av styret og nye «Giveaways» Sak sendt inn av ungdomskontakt: Etter å ha deltatt på arrangementet til FNF i Tønsberg i høst mener jeg at vi må oppdatere brosjyrer og giveaways. Det er rett og slett flaut å ikke ha trykksaker med riktig logo på, info om våre lokalforeninger osv. Overgang mellom gammel og ny logo bør nå være over. Det bør også være en «Uniform» på oss som skal ut og informere og representere regionlaget. Det bør ses på klær som er mer «up to date» og mer an vennlige enn de blå skjortene som ikke passer når vi skal være ute å fyre bål, koke bålcaffe osv. og fremstå som friluftsmennesker ikke businessmennesker. Vi har fine beachflagg, rollup og fint telt men mangler resten. Vi bør ta en prat om hvordan vi skal fremstå og vise oss frem. Det bør i samme sak også etterspørre enkle giveaways fra forbundet som er bærekraftige og egnet til formålet. Vedtak: Styret fastsetter i budsjett for neste år, en sum til profilering av styret ved representasjon og møter, som gjenspeiler behovet for felles uniformering med klær og	Runar

	nødvendige artikler og brosjyre. Vi sender brev til forbundets markedsavdeling, med en beskrivelse av hva vi mener er nødvendig for å kunne stille på samlinger og representasjoner i regi av NJFF og våre samarbeidspartnere. I brevet foreslår vi og konkrete artikler som kan være aktuelle i en slik sammenheng.	
56/25	Samling for jaktkontakter og jaktutvalgsledere (utsatt fra august). Det har vært planlagt for en samling for jaktkontaktene i fylket. Vi har tidligere snakket om et tema som tar for seg den nye viltloven, og hvilke konsekvenser denne har for jakta, spesielt med hensyn til videre bruk av termiske hjelpemidler. Vi bør tilby en enkel servering på dette møte, som også bør foregå på kveldstid (18-20) på en hverdag. Vedtak: Mari og Runar setter en dato og sted for en slik samling, og vi inviterer forbundets ansatte rådgiver på vilt, til å bidra inn med et enkelt foredrag til samlingen, samt være med på diskusjon og spørsmål etter foredraget. Kanskje få med Jakt- og fiskepodden, hvis vi venter til siste uka i februar.	Mari
57/25	Eventuelt: Høring hjorteviltforvaltning, svar fra Borre JFF etter fristen. Vi oppfordrer Borre JFF å sende den inn til forbundet selv. Mari har oppdaget noen introjakter i regionen som det er krav om å være hovedmedlem (sidemedlemmer utelatt). Det mener vi ikke er akseptabelt, da sidemedlemmer er å regne som medlem med alle rettigheter. Mari tar kontakt med de det gjelder. Når noen bestiller jegerprøvebøker på vegne av en forening, må de kunne få faktura, og at det ikke forventes at de legger ut. Hege tar dette opp sentralt.	

Styremøtedatoer 2025/2026:

20.okt, 17.nov, 8.desember (juleavslutning), 19.jan.

Årsmøte dato: onsdag 25.mars